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Protokoll fört vid årsmötet PRO Ösmo 20 februari 2019 i lokalen Träffpunkten 
kl. 14.00 
 
Närvarande 67 stycken personer 
 
Inledning 
Christer hälsade alla välkomna och uppskattade att lokalen var fylld av medlemmar. 
Innan öppnande av mötet hölls en tyst minut för de medlemmar i föreningen som gått bort under 
året. 
Förtjänsttecken delades ut till medlemmar som varit verksamma i föreningen Monika Risberg och 
Inger Eriksson. 
Därmed överräcktes ordförandeklubban till årsmötets ordförande Mona Rudenfeldt. 
 
§1 Årsmötets öppnande 
Mona öppnade mötet 
 
§2 Godkännande av dagordning 
I dagordningen ströks §17 Behandling av förslag väckta av styrelsen eller av medlem 
§18 Övriga frågor 
 
§3 Val av ordförande för mötet 
Mona var tillfrågad innan mötet och tackat ja till detta hedersuppdrag. 
 
§4 Val av sekreterare för mötet 
Till sekreterare valdes Anne-Maj Nilsson 
 
§5 Val av justeringsman, tillika rösträknare, att jämte ordförande justera protokollet. 
Till justeringsmän och tillika rösträknare valdes Kerstin Modin och Vera Magnusson. 
 
§6 Upprättande av röstlängd 
Röstlängden upprättas vid entrén då samtliga medlemmar antecknar sig. Någon fullmakt var inte 
upprättad. 
 
§7 Fråga om mötet stadgeenligt utlysts. 
Mötet var stadgeenligt utlyst. 
 
§ 8Fastställande av styrelsens årsberättelse jämte årsredovisning 
Årsberättelsen gicks igenom av ordförande. Det fanns en anmärkning i berättelsen av Anna-Lena 
Lundén angående Veteranvetartävling som numer heter PRO-vetarna. Någon ändring i Årsberättel-
sen kommer inte att göras. Vi får komma ihåg att PRO riks har ändrat namnet på denna tävling. 
Årsredovisningen framfördes av Barbro som redogjorde för utgifter och inkomster.  
 
§9 Revisionsberättelse 
Ulf Björkander gick igenom den revision de haft angående föreningens förvaltning under räken-
skapsåret. 
 
 
 
§10 Beslut om ansvarsfrihet 
Ulf Björkander fortsatte och föreslog att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för den tid re-
visionen omfattar. Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet. 
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§11 Fastställande av årsavgift 
Årsavgiften har förändras till 350 kr. Däremot har PRO-riks skickat ut ett inbetalning på 320 kr. Det 
har blivit fel i PRO´s datasystem varför ordförande uppmanade alla de som redan betalat in 320 kr 
ska göra en tilläggs-inbetalning på 30 kr. 
 
§12 Val av ordförande 
Som ordförande valdes Inga-Britt Brage på 1 år 
 
§13 Val av fyra ledamöter, kassör 2 år, sekreterare 2 år, samt 2 ordinarie ledamöter. 
Som kassör valdes Kent Frölander 2 år 
Som sekreterare valdes Ulla Magnusson 2 år 
Som ledamöter 2 år valdes Ulla Laiho och Kerstin Modin 
Ulla Laiho har en längre tid varit föreningens webbansvarig. Kerstin Modin har med säker hand, 
haft hand om medlemsregistret ”Hjördis”. 
 
§14 Val av tre ersättare 
Som ersättare i styrelsen valdes Aina Svensson, Sylvia Eriksson och Gunnel Nilsson 
 
§ 15 Val av revisor 
Som revisor valdes Anna-Lena Lundén 2 år 
Ersättare 1 år Sven Andersson och Anna Möllerfelt 
 
§16 Val av ledamöter till valberedningen 2 år 
Ingen är ännu anmäld varför styrelsen får arbeta med att finna valberedare under året. 
 
Paragraferna §17 och §18 är strukna i dagordningen 
 
§19 Mötets avslutande 
Mona avslutade mötet och tackade för det hedersuppdrag hon fått som årsordförande i vår förening. 
 
 
Vid protokollet      justeras    /      2019 
 
 
Anne-Maj Nilsson      Christer Nilsson 
sekreterare       ordförande 
 
 
 
Kerstin Modin       Vera Magnusson 
Ledamot/justerare, rösträknare    rösträknare, justerare 
 
 
 
 


